

Our customers expect a high level of quality in the products and services we provide. To ensure these requirements, the company is ISO 9001: 2015 certified, demonstrating our strong commitment to excellence and customer focus. A certificate or report of measurement, materials, hardness etc. can also be issued.

SATISFIED CUSTOMERS

·GH·
CRANES & COMPONENTS

SIEMENS Gamesa
RENEWABLE ENERGY

Acimex

B/S/H/

VERNET
BEHRINGER

nanni

STARTER
GRUPE STARTER

ULMA

CAF

MAGOTTEAUX

NORDEX

acciona
Windpower

Nos clients exigent un haut niveau de qualité dans les produits et services commandés. Pour garantir ces exigences, l'entreprise est certifiée conformément à la norme ISO 9001:2015, ce qui garantit notre engagement ferme en faveur de l'excellence et de l'orientation client. Un rapport de mesures, certificat de matériaux, de dureté, etc. peut également être émis.

DES CLIENTES SATISFAITS

ingeniería
radi



Pol. Ind. Ibarrea Pab. 14-15
31800 Alsasua (Navarra)
Tel: +34 662 002 267
export@ingenierairadi.com
www.ingenierairadi.com

ingeniería
radi



HI-TECH PRECISION MACHINING

Machining high standard parts since 1999

USINAGES TECHNOLOGIQUES DE PRÉCISION

Usinage de pièces de haute qualité depuis 1999

We are a Navarra-based company with over 25 years of experience in precision machining as well as the design, development, and manufacture of tooling and special machines.

We have a 1.300m² workshop and a professional team that is highly qualified and experienced. The projects manufactured by Ingenieria Iradi are created entirely by the company's team of professionals.

Iradi Engineering stands in a wide range of sectors such as automotive, railways, shipbuilding, construction, machine tools, renewable energies and household appliances. Iradi Engineering with its machining department can offer high value solutions.

Nous sommes une entreprise de Navarre avec plus de 25 années d'expérience dans l'usinage de précision et la conception, le développement et la fabrication d'outils et de machines spéciales.

Nous disposons d'installations de 1.300m² d'ateliers et d'une équipe professionnelle hautement qualifiée et expérimentée. Les projets fabriqués à Ingenieria Iradi sont entièrement développés par l'équipe de professionnels qui composent l'entreprise.

Iradi Engineering intervient dans un large éventail de secteurs tels que l'automobile, le ferroviaire, le secteur naval, la construction, les machines-outils, les énergies renouvelables et les appareils ménagers. Iradi Engineering avec son département usinage peut proposer des solutions à haute valeur ajoutée.

OUR VALUES

At IRADI we specialize in manufacturing according to drawing, from prototypes and unit batches to short and medium series requiring machining on lathes, milling machines, and machining centres. We also provide assembly and sub-assembly mounting to our customers, as well as thread rolling of rods with different metrics..

We work with a wide range of materials: including bronze, aluminium, stainless steel, other alloys, and all types of technical plastics.

Iradi Engineering manages the contracting of all the services required by the product, such as: thermal, coating and surface treatments, welding, shipment management, special packaging, etc. A comprehensive tailor-made service for each project.

NOS VALEURS

Chez IRADI, nous sommes spécialisés dans la fabrication sur plan, des prototypes et lots unitaires aux petites et moyennes séries qui demandent un usinage en tour, fraiseuse et centre d'usinage. Nous proposons par ailleurs à nos clients le montage d'ensembles et de sous-ensembles, ainsi que le filetage par laminage de tiges avec différentes métriques..

Nous travaillons avec tout type de matériaux : bronze, aluminium, acier inoxydable, autres alliages et tout type de plastiques techniques.

Chez Ingenieria Iradi, nous gérons tous les services requis par le produit, notamment : traitements thermiques, de revêtement et de surface, soudures, gestion des envois, emballages spéciaux, etc. Un service intégral sur mesure pour chaque projet.



DESIGN
CONCEPTION



MANUFACTURING
FABRICATION



INTEGRAL
SOLUTIONS
SOLUTIONS
INTÉGRALES



VERIFICATION
AND CONTROL
VÉRIFICATION
ET CONTRÔLE



TRANSPORT
TRANSPORT

We add to our technological and professional value the advanced configuration of our machinery, which is constantly evolving and incorporating new technologies, allowing us to access very exclusive types of work. We can perform 3, 4 and 5-axis machining, holding down the part in a single clamping action. To achieve maximum precision in the parts we manufacture we have a 3D CNC measuring machine.

Iradi Engineering also designs, develops and manufactures equipment and special machines as well as conducting engineering studies and implementing automation proposals for repetitive manufacturing processes.

We design the necessary equipment to facilitate the manufacturing, handling and assembly process.

We design and manufacture different types of equipment:

- for the welding process
- for verification and control
- for holding
- for turning
- for detection
- for assembly and calibration

À notre valeur technologique et professionnelle, nous ajoutons la configuration avancée de notre parc de machines, en constante évolution et intégrant de nouvelles technologies, ce qui nous permet d'accéder à des travaux très exclusifs. Nous pouvons réaliser des usinages en 3, 4 et 5 axes, en serrant la pièce en un seul serrage. Pour obtenir une précision maximale des pièces que nous fabriquons, nous disposons d'une machine de mesure tridimensionnelle CNC.

Ingenieria Iradi conçoit, développe et fabrique également des outils et des machines spéciales et réalise des études d'ingénierie et la mise en œuvre de propositions d'automatisation pour des processus de production répétitifs.

Nous concevons l'outillage nécessaire pour faciliter le processus de fabrication, de manutention et d'assemblage.

Nous concevons et fabriquons différents types d'outils:

- pour le processus de soudage
- de vérification et contrôle
- de serrage
- de tournage
- de détection
- de montage et d'étalonnage